
 
SKOLEBESTYRELSESMØDE             
14. juni kl. 17.00 – 19.00 
Mødet afholdes i mødelokalet i adm. 
 

Fremmødte: 
Morten B. Madsen, Jennie S. C. Voergaard, Neha Kumar, Heidi G. Nielsen, Vibeke K. Agger, Cecilie Blaa-

bjerg, Susanne Kristensen, Tobias A. Nielsen, Ida K. Hansen, Lasse F. J. Ankjær, Rasmus D. Jørgensen, 

Gitte H. Hansen  

 

Afbud: Charlene F. Jensen og Mette S. Frederiksen, René H. Pedersen.  

 

1. Godkendelse af dagsorden  
Dagsorden godkendt 

2. Nyt fra ledelsen 

• Vi har ansat en ny pæd. leder, Sidsel. 31 ansøgere og 5 kvalificerede gik videre til 2. sam-
tale.  

• Godt igang med afgangsprøver – indtil videre er det gået rigtig fint. Dimission næste uge 

• Prøveskoledag med de kommende 0. klasser (94 elever) – der har været overleverings-
møder med kommende skolestarter. Dem fra skolebestyrelsen, der deltog, var meget 
tilfredse med arrangementet.   

• Flere ansættelser - 2 nye børnehaveklasseledere og 2 nye lærere. 

• Skema for kommende skoleår trækker ud på grund af ansættelser – der skal laves en 
udmelding til forældre heromkring  
 

3. Nyt fra elevrådet 

• Penge fra fællesskabsdag – eleverne har stemt om, hvad de gerne vil have pengene skal 
 gå til 

• Det store elevråd: Nogle af eleverne kunne godt tænke sig at gå i Netto 

• Ønske om at få en elkedel og mikrobølgeovne  

• Arbejder på at opstarte et mini OL i pauserne hvor eleverne dyster imod hinanden  

• Der er blevet uddannet 2 undervisningsmiljø repræsentanter, arbejdet vedr undervis-
ningsmiljøvurdering/ UMV skal i gang næste skoleår.  
 

4. Økonomi – Fremlæggelse af halvårsregnskab v/Gitte Hauge 

Halvårsregnskabet ser ud som forventet. Lige nu er der et lille minus på undervisningsbudgettet 
og et lille overskud på SFO-budgettet.  
Byrådet har besluttet at oprette byggetekniske fællesskaber, som samler alle bygningsbudgetter 
i kommunen. Vores budget er 61 mio. og forventes at falde med 4,9 mio. Vi har i vores budget 
prioriteret penge til inventar – dette vil fremover skulle betales af undervisningsbudgettet. Tek-
nisk service overgår til en samlet enhed i Teknik og Miljø. Der vil fremover være én medarbejder 
på skolen og ikke tre som nu. Vi kommer til at tilkøbe serviceopgaver – også fra undervisnings-
budgettet.  
 

5. Evaluering af årets arbejde og beslutning om temaer til næste års arbejde  
Temaer – hvem er ansvarlige for planlægning af møderne med følgende temaer – rækkefølgen 
er som nedenfor samt mulige ansvarlige:  

 

 



 
 
 

• Meddelelsesbog – Ledelse og medarbejder kommer med et oplæg 

• Digital dannelse - Ida 

• Drøftelse af sundhedsprincip - Neha 

• Bæredygtighed  

• Fastholdelse af medarbejdere – MED ud valg og Tobias 
 

Det kan være svært at nå i dybden på et skolebestyrelsesmøde, derfor kan der være behov for 
arbejdsgrupper og arbejdsmøder, hvor man kan arbejde mere i dybden med f.eks. digital dan-
nelse. 

Ift. Sundhedsprincippet er der nedsat en arbejdsgruppe. 

Skolebestyrelsen skal udarbejde et princip for Meddelsesbogen eller skrive det ind i et af nuvæ-
rende principper. 

VK sender IT strategi til skolebestyrelsen.  

6. Elevtrivselsmåling 

Fremlæggelse af de overordnede resultater og drøftelse af skolens arbejde med opfølgning, VK.  

På det seneste pædagogisk råds møde 7.6. er der arbejdet med den seneste trivselsmåling – på 
baggrund af målingen, er der udarbejdet en social årsplan for alle klasser, hvor de ansvarlige 
medarbejdere for de enkelte klasser sammen beskriver og iværksætter tiltag for at øge trivslen 
og deltagelsesmuligheder for det enkelte klasse og barn.  

VK gennemgår nogle af hovedresultaterne fra trivselsmålingen.   

Vigtigt, at der kommunikeres omkring den sociale årsplan på forældremøderne og andre triv-
selstiltag. Uddybe begreber som f.eks. bredere børnefællesskaber og skole for alle herunder 
også ved skolestart.  

 

7. Evt.  

Ida vil gerne drøfte skolefesten – Ida oplever, at de går derfra meget trætte og udmattede og 

med nogle overstimulerede børn– andre skoler deler det op i små og store.  

CB/ VK – skolefesten er samlende for alle, en kulmination på en fordybelsesuge. Nogle år er det i 

venskabsklasser, man arbejder sammen. 

Områder/oaser med mere ro – anbefaling om at udnytte udeområderne.   

Nøgletal - til orientering:  

Elevtal pr. 180423  643 
Indmeldelser 180423-300523 1 i indskolingen, 2 på mellemtrinnet 
Udmeldelser 180423-300523 1 på mellemtrinnet 
Elevtal pr. 300523  645 

Indmeldte i SFO pr. 180423               299 (+ 6 i 4. kl. morgenpasning) 
Indmeldte i SFO pr. 300523               296 (+ 6 i 4. kl. morgenpasning) 
 

 

Med venlig hilsen 

 

Morten Bitsch Madsen   Vibeke Kjær Agger 

Formand for skolebestyrelsen   Skoleleder    


